



To: All Parents  
 From: Dr Agnes Wai, Principal  
 Date: 25<sup>th</sup> November 2019

## Special Notice

As the traffic condition is getting better, beginning from tomorrow (26<sup>th</sup> November), we will follow the schedule given below:

### 1. School Hours

- School hours will resume normal (8:10 am – 3:20 pm)

### 2. Extra-Curricular Activities (ECAs)

- All ECAs and School team trainings will resume normal.
- Make-up sessions will be arranged after the exam in February for fee paying ECAs that were cancelled from 11<sup>th</sup> November to 25<sup>th</sup> November. (Details to be announced by the teacher-in-charge later)

### 3. Excursions and Competitions

- All outings and visits, as well as the school team competitions will be decided according to the situation at the time and the arrangements of the organizers.

### 4. Education Camp & School Picnic

- The Education Camp and School Picnic will be held as scheduled this week.
- Kindly note the following changes for G1 students:**

Grade	Venue	Transportation Fee
G1	Aberdeen Country Park	\$42

## 特別通告

由於各區交通恢復正常，由明天（11月26日）起：

### 1. 上、下課時間：

- 將回復正常 (8:10 am – 3:20 pm)。

### 2. 課外活動：

- 所有課外活動及校隊訓練將回復正常；
- 於11月11日至11月25日期間取消之收費課外活動將於二月份考試後安排補堂（有關詳情將容後由各負責老師公佈）。

### 3. 外出活動及比賽：

- 所有外出活動及各項比賽將因應情況及主辦單位之安排而再作決定。

### 4. 教育營及旅行日：

- 將如期於本星期舉行；
- 以下級別之地點及收費將有所更改：

年級	地點	車費
一年級	香港仔郊野公園	\$42

以上通告  
 一至六年級家長

校長  
 衛燕華博士

二〇一九年十一月二十五日